
 
 
                                                           
 
 
 

Zápisnica zo zasadnutia MsZ 
konaného dňa 29. decembra  2022 

 
 
Prítomní :  Ing. Viktor Palko, MBA, primátor mesta 
                        Ing. Peter Brázda, PhD., prednosta úradu 
 
Poslanci : Pavol Koči 
  Zita Baloghová 
                        Mgr. Tibor Mészáros        
                        Mgr. Norbert Demeter 
                        Ján Kovács 
                        Eva Kissová  /príchod pri bode 5./ 
                        Gejza Tipcsák  
 

                       1. Otvorenie zasadnutia 
 
 Zasadnutie MsZ otvoril a viedol  primátor mesta  ,  skonštatoval, že je prítomných 6 
poslancov, teda rokovanie MsZ je uznášania schopné.  
 
           Oboznámil poslancov s programom rokovania MsZ.    
 
 Prítomní poslanci MsZ jednohlasne schválili program rokovania MsZ v Čiernej nad 
Tisou.  
  
/Hlasovanie: za –   Pavol Koči,  Ján Kovács, , Mgr.Tibor Mészáros, Mgr. Norbert Demeter   
Gejza Tipcsák, Zita Baloghová , proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov, 
neprítomný- Eva Kiššová, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér/ 
 
 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľa určuje:    Viola Magyarová  
 
MsZ za overovateľov zápisnice schvaľuje:   Pavol Koči  

                                       Zita Baloghová 
 

Prítomní poslanci MsZ  jednohlasne schválili  zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice.  
 
/Hlasovanie: za –   Pavol Koči,  Ján Kovács, , Mgr.Tibor Mészáros, Mgr. Norbert Demeter   
Gejza Tipcsák, Zita Baloghová , proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov, 
neprítomný- Eva Kiššová, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér/ 
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3.  Schválenie  návrhovej komisie 
 
Návrhová komisia:               Mgr. Tibor Mészaroš 
                                                                                  Ján Kovács  
                                                                                  Mgr. Norbert Demeter 
         
                                                      
Prítomní poslanci jednohlasne schválili zloženie návrhovej komisie.  
 
/Hlasovanie: za –   Pavol Koči,  Ján Kovács, , Mgr. Tibor Mészáros, Mgr. Norbert Demeter   
Gejza Tipcsák, Zita Baloghová , proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov, 
neprítomný- Eva Kiššová, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér/ 
 
 
         

4. Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 
 
Primátor mesta konštatoval, že predmetný materiál bol doručený  pre poslancov na e-mailové 
adresy. Rozpočet na rok sa pripravuje s výhľadom, preto sa v decembri robia úpravy. 
 
 
Prítomní poslanci jednohlasne schválili Rozpočtové opatrenie č. 2/2022.  
 
/Hlasovanie: za –   Pavol Koči,  Ján Kovács, , Mgr. Tibor Mészáros, Mgr. Norbert Demeter   
Gejza Tipcsák, Zita Baloghová , proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 poslancov, 
neprítomný- Eva Kiššová, Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér/ 
 
 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
mesta Čierna nad Tisou na I. polrok 2023.  
 
p. primátor oboznámil prítomných poslancov, že hlavný kontrolór bude v I. polroku 2023 
chodiť do školy pre hlavných kontrolórov.        
 
 

1. Prítomní poslanci jednohlasne schválili Plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra mesta Čierna nad Tisou na obdobie od 1.1.2023 do 30.6.2023 

 
/Hlasovanie: za –   Pavol Koči,  Ján Kovács, , Mgr.Tibor Mészáros, Mgr. Norbert Demeter   
Gejza Tipcsák, Zita Baloghová , Eva Kiššová, proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 
poslancov, neprítomný- Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér / 
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    2.  Prítomní poslanci jednohlasne poverili  hlavného kontrolóra mesta Čierna nad Tisou 
vykonaním kontroly v súlade so schváleným plánom kontrolnej činnosti na obdobie od 
1.1.2023 do 30.6.2023. 
 
/Hlasovanie: za –   Pavol Koči,  Ján Kovács, , Mgr.Tibor Mészáros, Mgr. Norbert Demeter   
Gejza Tipcsák, Zita Baloghová , Eva Kiššová, proti – 0 poslancov, zdržali sa hlasovania – 0 
poslancov, neprítomný- Ing. Marta Vozáriková, Zoltán Kövér 
 
 

6. Stanoviská komisií 
 
         Sociálna a bytová komisia zasadala dňa 29.12.2023. Stanovisko predložili predsedníčka 
komisie.  
 
p.primátor – Pri prejednávaní jednotlivých žiadostí o  pridelenie bytov sa postupuje v zmysle 
vnútornej smernice 
p.Baloghová – Sú voľné byty ? 
p.primátor – Momentálne nemáme ani jeden voľný byt. V mesiaci Január 2023 plánujeme 
osobne prekontrolovať  jednotlivé byty. 
p. Tipcsák – Plánuje sa výstavba nových bytov? 
p. primátor – Aj by sa dalo nad tým uvažovať, ale nemáme pozemky. V budúcnosti sa s tým 
budeme zaoberať. 
 
 

Prítomní poslanci MsZ brali na vedomie Stanovisko sociálnej a bytovej komisie. 
 

Finančná a podnikateľská komisia zasadala dňa 29.12.2023, predseda komisie 
predložil stanovisko písomne. 
p.primátor – aj  v tomto prípade máme prijaté VZN  v zmysle ktorého sa prejednávajú 
jednotlivé žiadosti.  
  

Prítomní poslanci MsZ  brali na vedomie Stanovisko Finančnej a podnikateľskej 
komisie.  
 
 

7.  Rôzne  
 
p. Tipcsák – Mal dotaz k cintorínu, je plný, vôbec nie sú hrobové miesta je to katastrofický 
stav. 
p. primátor – Momentálny stav je taký, že je schválená výmena pozemku vo vlastníctve mesta 
Čierna nad Tisou so Zlatou Petríkovou, ktorá má pozemky vo svojom vlastníctve ihneď pri 
našom cintoríne. Medzičasom však previedla svoje pozemky na dcéru , takže na najbližšom 
zastupiteľstve budem predkladať návrh na zmenu uznesenia  aby sa táto výmena a tým aj 
rozšírenie cintorína  dala zrealizovať, Tento  je už pripravený, vymeraný a boli na ňom 
zrealizované základné úkony, bude treba už len zasadiť trávnik, chodník a spraviť oplotenie, 
ktoré je už zakúpené. 
 



 
 
                                                           
                                                                    - 4 - 
 
p.prednosta – Prebieha zmena územnoplánovacej dokumentácie ohľadom  prekvalifikovania 
pozemku na cintorín. Predbežný termín bude február –marec 2023. 
p.Baloghová – Mala dotaz, či by sa nemohlo zverejniť keď niekto umrie 
p.prednosta- Máme aplikáciu Čierna nad Tisou a tam sa všetky oznamy zverejňujú, ale nie je 
problém zverejniť aj na Webovej stránke mesta. 
p.Tipcsák – S daňou sme sa nezaoberali, ceny sa nezvýšili. Ak je to možné či by sa nemohla 
určiť daň z chátraných  budov. 
p.prednosta – Dalo by sa VZN k dani z nehnuteľnosti sa prijíma vždy k 1.1.   , ale pozrieme sa 
či sa v rámci zákona  môže upravovať. 
p. Baloghová – Na ul. Školskej oproti rodinným domom, kedy sa bude búrať? 
p.primátor – Bytovku  už firma videla, čakajú na dokumenty na základe ktorých s odhadne  
cena zákazky. Búranie bude určite drahé.        

 
  
 

7.  Záver 
 
        Keďže neboli pripomienok zo strany poslancov MsZ , primátor mesta sa poďakoval 
prítomným za účasť a ukončil rokovanie MsZ. 
 
 
 
Ing. Peter Brázda, PhD                                                            Ing. Viktor Palko,MBA  
     Prednosta MÚ          Primátor mesta 
 
 
 
  
 
                                           Overovatelia:  Pavol Koči  
                                                                   Zita Baloghová 
 
 
 
 
  
Zapísala: Viola Magyarová  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
                                                           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


